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Abstract (en)
This container (1) comprises a membrane (3) arranged in its wall (2) and whose centre has a thicker circular portion (4) in the inner face of which
a groove (5) is arranged. The central portion (4) connected resiliently to the wall (2) by the membrane (3) is intended to come into contact with the
end of an ultrasonic transducer. The groove (5) is used to generate a cavitation phenomenon in the liquid present in the container (1) with a view to
mixing it. <IMAGE>

Abstract (fr)
Cette enceinte (1) comporte une membrane (3) ménagée dans sa paroi (2) et dont le centre présente une portion circulaire plus épaisse (4), dans la
face interne de laquelle une rainure (5) est ménagée. La portion centrale (4) reliée élastiquement à la paroi (2) par la membrane (3) est destinée à
venir en contact avec l'extrémité d'un transducteur ultrasonique. La rainure (5) sert à engendrer un phénomène de cavitation dans le liquide contenu
dans l'enceinte (1) en vue de le mélanger.
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